
Dz-07.0021.1.2.2017  

Protokół nr 64/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 24 stycznia 2017 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 17.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie.  

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 5 stycznia 2017 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zgłoszonego do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

dzień 21 lutego 2017 r. 

4. Przygotowanie projektu uchwały na sesję zaplanowaną na dzień 21 lutego 2017 r. 

5. Rozpatrzenie korespondencji. 

6. Omówienie spraw bieżących. 

7. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 63. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 5 stycznia 2017 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 66/2017). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie kompleksowej trasy 

pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń Krakowskich (druk nr 270), przygotowany przez 

Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych i zgłoszony do porządku obrad 

sesji zaplanowanej na dzień 2 lutego 2017 r. 

W dyskusji głos zabrali: Marek Golonka, Magdalena Mardyła, Marzena Garzeł i Szczęsny 

Filipiak, który zaproponował przygotowanie poprawki do projektu. 

W poprawce proponuje się następujące zmiany: 

 zmienia się podstawę prawną projektu z: § 3 pkt 4 lit. l na: § 3 pkt 3 lit. g, 

 § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: Wnioskuje się o pilne podjęcie prac w celu rozbudowy 

dwóch odcinków istniejącej trasy pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń Krakowskich: 

wzdłuż wałów rzeki Rudawy i wzdłuż ul. Piastowskiej. 

Propozycja poprawki została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 



Z uwagi na przyjęcie propozycji poprawki istotnie zmieniającej przedłożony projekt uchwały, 

przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował, aby Zarząd nie opiniował projektu Komisji 

Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych. Propozycja przewodniczącego została 

przyjęta przez aklamację. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd projektu 

uchwały w sprawie wniosku dotyczącego liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Miejskiej Kraków (pismo znak: SA-06.7340.8.226.2016 z dnia 27.12.2016), 

w związku z trwającymi konsultacjami społecznymi w tej sprawie. Projekt miałby zostać 

wprowadzony do porządku sesji zaplanowanej na 21 lutego 2017 r. 

W dyskusji głos zabrali Magdalena Mardyła i Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kraków (pismo znak: SA-06.7340.8.226.2016 

z dnia 27.12.2016) został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 271). 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 informacja Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego UMK z realizacji w 2016 r. 

zadania: „Kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego – organizacja 

wydarzeń kulturalnych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec” – zapoznano się; Zarząd 

zwróci się do Wydziału o przesłanie kopii sprawozdania z realizacji zadania, 

 informacja Zarządu Infrastruktury Sportowej z realizacji zadań Dzielnicy VII w 2016 – 

zapoznano się; Zarząd zwróci się do ZIS z prośbą o wyjaśnienie, dlaczego Rada Dzielnicy 

nie była powiadomiona o terminie odbioru zamontowanego kontenera szatniowego na 

terenie kompleksu boisk przy ul. Korzeniaka. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował przebieg spotkań w Zarządzie Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu w sprawie organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej 

oraz w Wydziale Architektury i Urbanistyki UMK w sprawie planowanej inwestycji przy 

ul. Prusa 10 (budowa stacji bazowej nadawczo-odbiorczej transmisji danych sieci T-Mobile 

Polska S.A.). 

Magdalena Mardyła zwróciła się do Zarządu o rozważenie możliwości dofinansowania ze 

środków na lokalne wydarzenia kulturalne w 2017 r. koncertu na Bielanach. Po krótkiej 

dyskusji ustalono, że powrót do sprawy nastąpi po uzyskaniu dodatkowych informacji od 

pomysłodawców organizacji tej imprezy. 

Jan Dziura-Bartkiewicz poruszył sprawę budowy chodnika przy ul. Korzeniaka. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zobowiązał się do zasięgnięcia w Zarządzie Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu informacji o stanie realizacji tej inwestycji. 

Ad. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 18.30 zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

                       Szczęsny Filipiak 


